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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 26.03.2022 do 22.04.2022 
 
Rada města 
V daném období se rada města sešla celkem 2x. V rámci svých vyhrazených pravomocí 
mimo jiné:   
- odvolala Ing. Miroslava Ouzkého z funkce předsedy Komise pro dopravu a životní 

prostředí ke dni 31.03.2022 a zároveň ho jmenovala do funkce člena této komise ke dni 
01.04.2022, 

- schválila uzavření Smlouvy o spolupráci při tvorbě, aktualizaci a správě Digitální 
technické mapy Ústeckého kraje, jejímž účelem je zajištění součinnosti smluvních stran, 

- schválila nákup nového vozidla Dacia Jogger pro potřeby Střediska městských služeb 
Děčín, 

- souhlasila s užitím znaku města Děčína na propagačních materiálech k 57. ročníku 
Festivalu Ludwiga van Beethovena 2022, 

- schválila vypracování studie proveditelnosti na zařízení pro energetické využití odpadů 
(ZEVO) ve městě Děčín, 

- schválila výpověď z Příkazní smlouvy o výkonu činnosti architekta města č. 2017-
0350/OPO, 

- schválila zajištění služeb „Architekta statutárního města Děčín“ formou pracovního 
poměru u statutárního města Děčín, 

- rozhodla o odstoupení od právního aktu projektu „Domov pro osoby se zdravotním 
postižením Boletice“, 

- rozhodla o poskytnutí finančního daru ve výši 3 tis. Kč neziskové organizaci Zdravotní 
klaun, o. p. s., 

- schválila výjimku z Pravidel statutárního města Děčín pro přidělování bytů zvláštního 
určení – využití obytných místností v objektu Krásnostudenecká 1362/104a, Děčín VI, 
jako nouzového ubytování občanů dočasně bez finančních prostředků, 

- rozhodla o poskytnutí dotací u žádostí do 50 tis. Kč subjektům v oblasti sociálních věcí a 
na podporu rodiny, 

- vyhlásila konkursní řízení na obsazení vedoucího pracovního místa ředitele/ředitelky ZŠ 
a MŠ Děčín VI, Školní 1544/5, p. o., 

- rozhodla poskytnout subjektům pracujícím v oblasti sportu individuální dotace na akce 
sportovního kalendáře pro děti a mládež v roce 2022 u žádostí ve výši do 50 tis. Kč, 

- schválila mimořádné odměny ředitelům škol a školských zařízení statutárního města 
Děčín, 

- schválila ceník pronájmu v rámci Městských slavností Děčín 2022 – catering/atrakce, 
- souhlasila se spoluprací s Okresní hospodářskou komoru Děčín v rámci Projektu-Mapa 

aktivních podnikatelů ve výši 20 tis. Kč měsíčně po dobu 8 měsíců bez další participace 
města, 

- schválila Schvalovací protokol poradenství EPC, 
- pověřila člena zastupitelstva města Mgr. Jana Šmída provedením svatebního obřadu dne 

06.08.2022 v 13:00 hodin v Děčíně, 
- schválila doplnění informačního systému v prostorách nástupiště na Via Ferratu 

Pastýřská stěna o venkovní informační kiosek osazený LCD displejem 55´´ (65´´), 
- schválila ceník pronájmu v rámci Městských slavností 2022 – Smetanovo nábřeží – 

Mladé Labe, 
- schválila změnu ceníku prohlídkových okruhů Zámku Děčín, p. o., pro turistickou sezónu 

2022, 
- rozhodla poskytnout individuální dotace subjektům působícím v oblasti kultury pro rok 

2022 u žádostí ve výši do 50 tis. Kč, 
- souhlasila s výjimkou ze schváleného ceníku poskytovaných služeb Zámku Děčín, p. o., 

na komentované prohlídky na měsíc duben 2022 pro občany Ukrajiny, 
- souhlasila s výjimkou ze schváleného ceníku na vstupy zdarma do Aquaparku Děčín, 

p. o., v rozsahu 4 vstupů po 3 hodinách s využitím do 31.12.2022 pro občany Ukrajiny, 
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- souhlasila s poskytnutím kurzů českého jazyka v období duben až červen 2022 
v Knihovně Děčín pro občany Ukrajiny, 

- souhlasila s poskytnutím 4 vstupů zdarma na osobu do areálu ZOO Děčín – Pastýřská 
stěna, p. o., s využitím do 31.12.2022 pro občany Ukrajiny, 

- schválila proplacení jízdních výloh na přepravu MAD pro účastníky mládežnického 
Mistrovství ČR v basketbalu v termínu 29.04 až 01.05.2022 a 13.05. až 15.05.2022. 
 

PRIM (primátor) 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- slavnostního předání literární cena Václava Vokolka v městské knihovně, za účasti 

oceněných autorů a poroty z celé republiky, 
- videokonference s hejtmanem, o řešení situace s uprchlíky z Ukrajiny, koordinaci pomoci 

a o dopravní problematice ÚK, 
- jednání s představiteli Roma Luma, o prioritách práce s romskou komunitou, 
- jednání s představitelem firmy EDUCOL p. Štajnerem, 
- jednání se zástupci SH ČR ohledně MHF 22, o jeho koordinaci s oslavami 100. výročí 

ČSPL, 
- slavnostního setkání se seniory Klubu učitelů Děčína, předání odměn jubilantům u 

příležitosti oslav Dne učitelů, 
- Valné hromady TERMO a.s. Děčín, 
- Valné hromady honebního společenství Děčín, 
- jednání s představitelem Labské plavební a.s. Ing. Komrskou, o podílu firmy na oslavách 

století děčínské plavby a na dětském dnu, 
- jednání s předsedou OHK Děčín Ing. Voštou, 
- veřejného projednávání EIA Přeložky silnice I/13 v úseku Děčín – D8 (Knínice), 

pořádaného zástupci investora v KD Střelnice, 
- setkání primátorů statutárních měst ČR – on-line, 
- opakovaně – jarního zasedání krizového štábu v souvislosti s krizí na Ukrajině on-line, 
- pracovního setkání s vedením SVS v Děčíně, o záměrech a investicích firmy ve městě, o 

koordinaci se stavbami města i o spolupráci na pořádání kulturních a sportovních akcí 
v Děčíně, 

- setkání primátorů ČR v Praze, 
- kulturního odpoledne u příležitosti mezinárodního dne Romů v Boleticích, 
- zahájení soutěže Dance Děčín, 
- Finanční komise Rady Ústeckého kraje v Ústí nad Labem, 
- Jarního aktivu akcionářů SVS v Liberci, 
- slavnostního otevření veřejného přístaviště pro malá plavidla v Děčíně, za účasti ministra 

dopravy ČR a ředitele Ředitelství vodních cest ČR, 
- slavnostního setkání na pozvání primátora Pirny u příležitosti 300 let od narození 

slavného benátského malíře B. Canaletta, působícího v Pirně a okolí. 

 
MP (městská policie): 
- vedení MP projednalo s koordinátorem Smart City návrh na pořízení mapy kriminality. 

Návrh byl poté projednán v komisi prevence kriminality a bezpečnosti s kladným 
doporučením. Mapa bude zobrazovat data městské policie i Policie ČR, včetně pocitové 
mapy bezpečí s důvody, 

- ve spolupráci s oddělením informačních technologií došlo k přesunu záznamové techniky 
a pultu centrální ochrany do nových prostor, 

- zástupci MP se účastnili jednání pracovní skupiny kolegia ředitelů městských policií se 
zaměřením na sociální zabezpečení strážníků. 

 
Ing. Lehká 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnila: 
- pravidelných jednání Panelu humanitárních organizací obce s rozšířenou působností 

Děčín, 
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- jednání k dotačnímu programu Koordinovaný přístup k sociálně vyloučeným lokalitám, 
- hodnocení ředitelů příspěvkových organizací, 
- řídícího výboru Integrované teritoriální investice, 
- jednání a příprav potravinové banky, 
- pravidelných jednání Velké koordinační skupiny sociálních věcí a bezpečnosti, 
- ukliďme Česko, 
- jednání k pozici Lokálního koordinátora sociálních věcí, 
- veřejného projednání EIA přeložky I/13, 
- jednání Komise sociálních věcí a zdravotnictví, 
- semináře Krizová komunikace,  
- jednání k etapě C Revitalizace Podmokel, 
- krizových štábů obce s rozšířenou působností Děčín, 
- jednání s vlastníkem společnosti Zemní a dopravní stavby Hrdý Milan, s.r.o., 
- jednání Komise pro urbanismus a architekturu, 
- jednání k dotačnímu titulu na podporu integrace držitelů dočasné ochrany, 
- komunitní plánování zaměstnanosti, 
- setkání zástupců církví v Děčíně, 
- slavnostního otevření přístaviště pro malá plavidla. 
 
Ing. Bc. Brčák 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- jednání – se zástupcem firmy Colmark – veřejné osvětlení, 
- jednání – EPC – energetické poradenství, 
- jednání – Koordinační schůzka – stavby v Děčíně I, 
- jednání – Veřejné osvětlení – dotace, údržba, 
- jednání – VZ – zpracování PD – Rozšíření kapacity Aquaparku Děčín, 
- jednání – Porada k projektům, 
- jednání – Úprava komunikace Teplická – Kovočas, p. Nováková, 
- jednání – Přeložka silnice I/13 v úseku Děčín – D8 (Knínice), 
- jednání s p. Kubišem, předsedou SVJ – pravidla k vyhrazení parkovacího místa, 

Dvořákova ul., 
- jednání – Umístění LED TV u Via Ferraty, 
- jednání – Připomínkování PD – Obnova historické části Podmokel – etapa C, 
- jednání – Ing. Scháno, ČVUT – dopravní situace, 
- jednání se zástupci firmy ČEZ – veřejné osvětlení za 1 korunu, 
- jednání – Etapa C – Podmokly,  
- jednání s p. Novotným – Tvoříme Děčín. 
 
Ing. Aster 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- jednání s poslancem Poslanecké sněmovny parlamentu ČR Mgr. Kohoutkem ohledně 

problémů regionu,  
- jednání Sekce vodní dopravy Svazu dopravy ČR v Praze se zástupci MD,  
- jednání Českého plavebního a vodocestného sdružení v Praze na GŘ Povodí Vltavy, 
- jednání s ministrem dopravy a náměstkem Němcem ohledně budoucnosti vodní dopravy 

v ČR na MD, 
- veřejného projednání EIA na přivaděč do Děčína z D8 na Střelnici, 
- oslavy 610. výročí založení města Děčína v Muzeu,  
- jednání s ŘSD v Ústí nad Labem ohledně řešení objezdu ulic Vilsnická, Želenická spolu 

s ČVÚT a starostou Malšovic, 
- prohlídky provedených úprav ulice Prokopa Holého a přilehlého prostranství, 
- jednání s oblastním ředitelem SŽ Kašparem ohledně železničního přejezdu Přípeř, 
- jednání Výkonného výboru Hospodářské a sociální rady Ústeckého kraje on-line ohledně 

problémů regionu, 
- mezinárodní konference o cyklodopravě na výstavišti v Lysé nad Labem, 
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- slavnostního otevření přístaviště osobních lodí v Děčíně a zahájení přestavby 
železničního mostu v Loubí za účasti ministra dopravy. 

 
Mgr. Pošta 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- hodnocení ředitelů p. o., 
- jednání s firmou Perfect systém – p. Svoboda, 
- jednání – Školská komise, 
- zahájení festivalu Jeden svět, 
- jednání – p. Hamalčík – 100 let plavby 
- jednání – Porada k projektům, 
- jednání – Přeložka silnice I/13 v úseku Děčín-D8 (Knínice),  
- jednání – p. J. Pešek – kulturní akce, 
- jednání – Škola pro všechny II, setkání s Agenturou, 
- jednání – Tisková konference – slavnosti, Aquapark, 
- jednání – Kulturní komise, 
- jednání – Připomínkování PD – Obnova historické části Podmokel – etapa C, 
- jednání – Krizový štáb, 
- jednání – Sportovní komise, 
- jednání – Mgr. Rudolf Jakubec – ředitel VÚ Boletice n. L., 
- Oblastní muzeum Děčín – výročí 610 let od první písemné zmínky o městě Děčín, 
- Dance Děčín – předání ocenění. 

 
 

Magistrát města 

OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
Probíhá příjem nabídek či jsou před vyhlášením veřejné zakázky na akce: 
- Oprava vozovky, dešťová kanalizace, veřejné osvětlení ul. Tovární, Vítězství, Děčín – 

Boletice – společně zadáváno se SVS a.s., 
- Pohádková kašna na Masarykově náměstí, Děčín - I. část, stavební práce a II. část, 

restaurátorské práce. Současně probíhá schvalování soutěžních podmínek výtvarné 
soutěže, 

- Úprava sítě veřejného osvětlení - Děčín VII - ul. Holubova - U Hřiště, Děčín VIII – 
ul. Na Hrázi, 

- ZŠ Děčín II, Kamenická - výměna VZT ve školní kuchyni, 
- ZŠ Kosmonautů 177, Děčín XXVII - Úpravy akustických podmínek a osvětlení, 
- ZŠ Vrchlického - instalace malého nákladního výtahu a související úpravy v kuchyni, 
- MŠ Děčín, Dlouhá 112 - zateplení objektu a oprava zpevněných ploch, 
- Výměna prosklené štítové stěny v objektu sportovní haly v ul. Práce 1966/17, Děčín V, 
- Oprava komunikace ul. Větrná, 
- Odkanalizování části města Děčín - Horní Oldřichov – III a IV. etapa, 
- Rekonstrukce sálu budovy A6, Raisova 1155/3, Děčín 4, 
- Částečná výměna oken v objektu ZŠ Kosmonautů Děčín – Březiny, 
- Rozšíření digitálního povodňového plánu města Děčín – aktivní harmonogram činnosti 

povodňové komise, 
- ZŠ Děčín VIII, Vojanova 178/2 - výměna fasádních výplní – pavilon C, 
- dodávka kancelářských potřeb 
- připravuje se veřejná zakázka na pronájem výpočetní techniky pro konání voleb, 
- vzhledem k odstoupení vítěze veřejné zakázky včetně druhého v pořadí je opakovaně 

vyhlašována zakázka na Obnovu zřícené opěrné zdi pod Zámeckou sýpkou v Děčíně. 
 

Byly podány žádosti o dotace pro následující akce: 
- Obnova růžové zahrady pro rok 2022 do Programu na záchranu architekt. dědictví byla 

předběžně schválena dotace a odeslány další podklady, 
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- Přechod pro chodce, místo pro přecházení, nové chodníky ul. Litoměřická, Děčín III - 
probíhá hodnocení žádosti o dotaci, 

- Městské slavnosti 2022 - probíhá hodnocení žádosti o dotaci. 
 

Ve spolupráci s dalšími odbory probíhá realizace těchto akcí: 
- Lávka DC-020L - koordinace s OKD na nové PD pro splnění dotačních podmínek SFDI, 
- DOZP Boletice a Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská - koordinace s OMH  na nové 

PD pro splnění dotačních podmínek na podporu „sociální infrastruktury“, 
- byla zahájena realizace DZR Křešice, kde bylo předáno staveniště a probíhá koordinace 

projektové přípravy s OMH a realizační firmou. 
- probíhá příjem návrhů od občanů do participativního rozpočtu Tvoříme Děčín 2022. 

Došlé návrhy prochází posouzením realizovatelnosti dotčenými odbory. 
 
OE (odbor ekonomický): 
- pracoval na Závěrečném účtu statutárního města Děčín za rok 2021, 
- zúčastnil se projednání roční zprávy o hospodaření Děčínské sportovní, p. o., 
- provedl poptávku u bankovních ústavů na zhodnocování dočasně volných finančních 

prostředků města a rozhodl o nejlepších nabídkách. 

 
OMH (odbor místního hospodářství): 
- byla uzavřena darovací smlouva mezi městem Děčín a Ústeckým krajem na převod 

pozemků pod cyklostezkou Labská cesta, 
- byla zahájena realizace stavby úprava parkoviště, zastávka městské autobusové dopravy 

a přechod pro chodce ul. U Tvrze, Děčín VI, 
- byla zahájena rekonstrukce opěrné zdi na místní komunikaci ul. Pod Vrchem a 

U Korkárny, 
- byla zahájena stavba Domov se zvláštním režimem Děčín – Křešice, 
- byla uzavřena smlouva na projektovou dokumentaci na výměnu vytápění Zámecké 

sýpky, 
- bylo uzavřeno 11 smluv o výpůjčce bytů pro ukrajinské uprchlíky, 
- bylo provedeno rozúčtování služeb spojených s užíváním bytů za rok 2021, 
- bylo zajištěno havarijní řícení skal v lokalitě Březiny, 
- byla uzavřena smlouva na výměnu odpařovacího kondenzátoru na zimním stadionu 

v Děčíně. 
 

Tajemník magistrátu  
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 

 jednání k hodnotící zprávě kvality EFQM, 

 zasedání škodní komise při Magistrátu města Děčín, 

 jednání s firmou EDUKOL k nadcházejícímu šetření spokojenosti zaměstnanců 
magistrátu, 

 výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu, 

 jednání k harmonogramu investičních akcí ve městě, 

 jednání ve věci problematiky areálu „Dukla“ – Děčín IX-Bynov, 

 jednání pracovní skupiny Benchmarkingu v Hradci Králové, 

 semináře ke Správnímu řádu v Ústí nad Labem, 

 zasedání krizového štábu statutárního města Děčín v rámci ORP Děčín, 

 jednání na Správě státních hmotných rezerv v Praze, 

 závěrečné Zkoušky odborné způsobilosti potřebné pro výkon funkce tajemníka, 

 konference tajemníků Ústeckého a Libereckého kraje. 
 



Zasedání ZM - zaznamenané dotazy a náměty z řad zastupitelů města– 31.03.2022 
 
 
Ing. Weiss 
Požaduje sdělit proč ještě nebyla schválená smlouva o kompenzaci služeb DPmD za rok 2022 

 
Odpověď: 
Smlouva o kompenzaci služeb DPMD za rok 2022 bude předložena ke schválení do jednání ZM dne 
28.4.2022. 
Dle informace DPMD se čekalo s přepočtem výše kompenzace pro rok 2022 na vývoj cen energií, mezd 
řidičů a uzavření dodatku č. 5 mezi městem a krajem ve věci vyrovnání tržeb v rámci integrované dopravy. 

 
 

Proč došlo k výběru dodavatele studie výstavby fotovoltaické elektrárny bez výběrového řízení a 
proč byl použit bod č. 1, písm. e) článku 8 Směrnice č. 5 v platném znění 

 
Jak pracovní skupina na výběr dodavatele studie výstavby fotovoltaické elektrárny dospěla 
k jednotkovým cenám, které se porovnávaly a sloužily jako argument pro výběr firmy 

 
Proč nebyla ke zpracování studie na výstavbu fotovoltaické elektrárny oslovena děčínská 
společnost TERMO Děčín, a. s. 

 
 

Odpověď: 
Úkoly jsou zpracovány komplexně.  
 
Dotační program poprvé pro města (předchozí dotační programy pouze pro firmy a občany) bude vypsán 
pravděpodobně v srpnu tohoto roku. Reálně hrozí, že při velkém zájmu měst a obcí nebude na realizaci 
pro všechny žadatele dostatek peněz v tomto dotačním programu. Dotace bude zřejmě průběžná, což 
znamená, že města nebo obce, které podají žádosti první a v požadované kvalitě, tak dotaci v 
předpokládané výši 35 % dostanou - na ostatní se zřejmě nedostane anebo až v další fázi, což jsou měsíce 
zdržení znamenající pro město Děčín další vysoké náklady na elektrickou energii. Dalším faktorem, který 
je reálný a děje se, že zájem měst a obcí je tak velký, že kapacita firem, které takto složité projekty umí 
vypracovat pro získání dotace, je na trhu omezená, a proto bylo nutno jednat velmi rychle. 

 
Pro podání žádosti je potřeba mít zpracovanou studii proveditelnosti pro všechny vybrané objekty a 
vyřízené žádosti u ČEZ Distribuce, a.s. o budoucím připojení výrobny k distribuční soustavě. Pracovní 
skupina (s posvěcením finančního výboru) se rozhodla, že tuto možnost využije (první dotace pro města), 
jelikož v roce 2023 lze očekávat skokový nárust ceny elektrické energie, která se bude v letošním roce pro 
město a PO na Českomoravské komoditní burze Kladno soutěžit. Bylo vybráno 16 příspěvkových 
organizací – cca 40 budov. Na některých místech se jedná o velmi složité projekty, kde budou objekty 
propojené (např. Zimní stadion, Aquapark, ZŠ Březová nebo ŠJ Sládkova, Armex Sportcentrum, budova 
B1 magistrátu atd.), ukládat přebytky do akumulátorů, přečerpávat mezi budovami, prodej zpět do sítě atd. 

 
S ohledem na velmi vysokou složitost celého řešení všech budov byly osloveny analytické firmy (jen pro 
zpracování studie proveditelnosti, podání žádosti u ČEZ Distribuce, a.s. a podání žádosti pro dotace), 
které mají bohaté zkušenosti s takto složitými projekty, a i reference s takovými velkými projekty. 

 
Bylo osloveno několik společností (ČEZ ESCO, a.s., PKV BUILD s.ro., YOUNG4ENERGY s.r.o., Pražská 
energetika, a.s., Elmont-invest, s.r.o.). Společnost TERMO Děčín, a.s. nebyla oslovena, jelikož primární 
služby, které nabízí jsou dodávka tepelné a elektrické energie. Oslovené firmy dodaly své cenové nabídky, 
které byly porovnatelné a s ohledem na výše uvedená fakta byla vybrána pracovní skupinou jedna firma, 
která zajistí (zpracování studie proveditelnosti, podání žádosti u ČEZ Distribuce, a.s. a podání žádosti pro 
dotace) v ČR. 

 
Pracovní skupina proto doporučila radě města, aby s ohledem na výše uvedená fakta a s přihlédnutím k 
tomu, že pokud by město mělo podklady pro získání dotace soutěžit, reálně hrozí velké nebezpečí, že tuto 
dotaci nezíská nebo s velmi velkým zpožděním, což by mělo vliv na budoucí rozpočet tohoto města. Proto 



doporučila v tomto případě použít institut výjimky z obecného postupu a zadat vybrané firmě vypracování 
podkladu napřímo. 

 
Po dodání všech podkladů pro získání dotace, podání žádosti o dotaci, pokud město dotaci získá – 
nastane fáze II, která je primárně o realizaci vybraných objektů, a to dodávkou FVE na které bude 
vyhlášeno velké transparentní výběrové řízení. S ohledem na situaci na trhu s fotovoltaikou a 
dodavatelskými kapacitami panelů dokonce pracovní skupina doporučuje výběrové řízení zahájit paralelně 
již teď nehledě na získání dotace s tím, že je velmi nutné mít předjednané a rezervované kapacity panelů 
na případnou realizaci (jak z dotace nebo z vlastních zdrojů). 

 
 
Mgr. Poschová 
Požaduje vysvětlení, proč nebylo v materiálu u přidělování dotací rozděleno hlasování po 
jednotlivých subjektech 

 
Odpověď: 
Odbory zpracovávají materiály k projednání do RM a do ZM dle jednacích řádů tak, aby umožnily členům 
RM a ZM komplexně posoudit problematiku a přijmout rozhodnutí. Co se týká hlasování a jeho rozdělení 
po jednotlivých subjektech, možnost podat návrh na změnu či doplnění návrhu má každý člen 
zastupitelstva a může toto své oprávnění kdykoliv využít.  
 
Pokud by však dosavadní dlouhodobě užívaná forma a struktura materiálů o dotacích měla doznat změn, 
musí být takováto změna jasně definována, popsány její důvody a posouzeny z pohledu pravidel efektivity 
a hospodárnosti veřejné správy. 
 
 
p. Houška 
Chtěl by znát názor Městského turistického centra na získané prostory domu na Labském nábřeží 
(dům KSČM), zda by případně prostory využila (zda by vzniklo další informační centrum, nebo by 
bylo, v tuto chvíli, funkční informační centrum přesunuté a případně jaké)  
 
Odpověď: 
Stávající prostory MTC jsou ideálně umístěny pro potřeby návštěvníků města. MTC využije nových prostor 
k umístění informačních materiálů, distribuci propagačních předmětů a k informování zájemců o dění ve 
městě (informační panely apod.). Úvahy o přesunutí MTC jsou v tuto chvíli předčasné. 

 
 
 
 
 
 
 
 


